
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 17. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 167
Idet henvises til Ankestyrelsens praksisundersøgelse om sanktioner over for
kontanthjælpsmodtagere, jf. BEU alm. del – bilag 27 (folketingsåret 2014-15,
2. samling) bedes ministeren besvare følgende spørgsmål:
Mener ministeren, at retssikkerheden for kontanthjælpsmodtagere er blevet
forbedret siden praksisundersøgelsen fra 2011, at den er tilfredsstillende, og
hvad vil ministeren, såfremt han ikke mener det er tilfredsstillende, gøre for at
forbedre borgernes retssikkerhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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